
Rada Miejska w Serocku 

Radni - SESJA 

Protokół nr 8/2020 

XXV Sesja w dniu 5 sierpnia 2020  

Obrady rozpoczęto 5 sierpnia 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:58 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Marek Biliński 

2. Krzysztof Bońkowski 

3. Sławomir Czerwiński 

4. Bożena Kalinowska 

5. Teresa Krzyczkowska 

6. Gabriela Książyk 

7. Józef Lutomirski  

8. Agnieszka Oktaba 

9. Sławomir Osiwała 

10. Jarosław Krzysztof Pielach 

11. Aneta Rogucka 

12. Mariusz Rosiński 

13. Włodzimierz Skośkiewicz 

14. Wiesław Winnicki 

15. Krzysztof Zakolski 

W sesji uczestniczyli także: 

 

1. Marek Bąbolski – Z-ca Burmistrz Miasta i Gminy Serock 

2. Rafał Karpiński – Sekretarz Miasta i Gminy 

3. Monika Ordak – Skarbnik Miasta i Gminy  

4. Maciej Fijałkowski – Dyrektor Biura Funduszy Europejskich i Polityki Rozwoju (FE) Urząd 

M.St. Warszawy 

5. W sesji uczestniczyli także Kierownicy Referatów Urzędu, Dyrektorzy Jednostek 

Organizacyjnych oraz Przedstawiciele Jednostek Pomocniczych Miasta i Gminy Serock. 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

XXV Sesję Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Rosiński, powitał 

wszystkich zgromadzonych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi kworum przy 

którym Rada może podejmować prawomocne decyzje. 

 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zwrócił się z wnioskiem o zdjęcie z porządku 

punktu 27: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz przewodniczącemu Rady Osiedla Zegrze 

przysługują diety. 

Dokument, który przyjęto jednogłośnie przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia „Serockiego bonu 

żłobkowego”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o. o. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi w ciągu drogi krajowej nr 62 w 

miejscowości Wierzbica. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placowi znajdującemu się w 

miejscowości Dębe. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Nowa Wieś 

nazwy ul. Czapli. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Jachranka 

nazwy ul. Willowa. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Jachranka 

nazwy ul. Koniczyny. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Jachranka 

nazwy ul. Zimowa. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 27/17 z obrębu Skubianka, gm. 

Serock. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 32/5 z obrębu Kania Nowa, gm. 

Serock. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 63/1/ z obrębu 08 w Serocku. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 60/VI/2011 Rady Miejskiej w 

Serocku, z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie uchwalenia aktualizacji Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Serock na lata 2005-2017. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Serock do 

Stowarzyszenia Gmin „Metropolia Warszawa”. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zegrze oraz 

ustalenia ich daty. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji wyborczej odpowiedzialnej za 

przeprowadzenie wyborów do Rady Osiedla Zegrze 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad 

i trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów nagród oraz wyróżnień za 

wysokie osiągnięcia w dziedzinie sportu. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania stypendiów oraz ich wysokości oraz określenia szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania nagród oraz wyróżnień za wysokie osiągnięcia w dziedzinie kultury. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Serock. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz przewodniczącemu Rady Osiedla Zegrze 

przysługują diety. 

28. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

29. Sprawy różne. 

30. Zamknięcie sesji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zdjęcie z porządku obrad punktu 27.  



 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej w Serocku. 

 

Protokół z poprzedniej sesji przyjęto bez uwag. 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku o działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący poinformował o pismach, które wpłynęły na jego ręce w okresie między sesjami,                 

a także przedstawił zestawienie posiedzeń Komisji Rady Miejskiej w Serocku. 

Informacja o działalności Przewodniczącego w okresie między sesjami stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Serock o działalności między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił działania Urzędu oraz jednostek organizacyjnych w okresie między sesjami, 

które stanowią załącznik do protokołu. 

 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie zgłoszono. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej. 

 

Treść projektu uchwały odczytał Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uczczenia 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, Józef 

Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Biliński 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 251/XXV/2020 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Rafał Karpiński. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

mieszkańcom gminy przysługuje obywatelska inicjatywa uchwałodawcza. Zgodnie z art. 41a 

wskazanej ustawy grupa mieszkańców gminy posiadających czynne prawo wyborcze do danej rady 

gminy, będzie mogła wystąpić z obywatelską inicjatywą, tj. złożyć projekt uchwały w określonej 

tematyce. Liczebność grupy mieszkańców występującej z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą 

określa ustawa o samorządzie gminnym. Projekt uchwały zgłoszony w ramach tej inicjatywy, będzie 

musiał stać się przedmiotem obrad rady na najbliższej sesji po złożeniu projektu, ale nie później niż po 

upływie 3 miesięcy od dnia złożenia projektu. Przepisy ustawy o samorządzie gminnym nałożyły na 

radę obowiązek określenia w drodze uchwały szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 

obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalnych wymogów jakimi muszą odpowiadać 

składane projekty. Pan Sekretarz przedstawił autopoprawkę polegającą na dodaniu do projektu 

uchwały rozdziałów oraz dodaniu w § 7 punktu nr 4. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Rafał Karpiński 

- Sławomir Osiwała 

- Rafał Karpiński 

- Mariusz Rosiński 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Osiwała 

BRAK GŁOSU (1) 



Włodzimierz Skośkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Wiesław Winnicki, 

Krzysztof Zakolski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Osiwała 

BRAK GŁOSU (1) 

Włodzimierz Skośkiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 252/XXV/2020 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia „Serockiego 

bonu żłobkowego”. 

 

Projekt uchwały przedstawiła z-ca Kierownika OPS Olga Kozłowska. W związku z uwagami nadzoru 

prawnego Wojewody dot. Uchwały Nr 228/XXIII/2020 Rady Miejskiej w Serocku z dnia 27 maja 

2020 r. w sprawie ustanowienia „Serockiego bonu żłobkowego” został przygotowany projekt 

uchwały, który uwzględnia uwagi nadzoru prawnego, tj.: 

1.załącznik nr 1 do uchwały: 

- ust. 9 - wskazano alternatywny sposobu wypłaty bonu, tj. w kasie Urzędu Miasta i Gminy Serock 

prowadzonej przez bank; 

-uchylono ust. 14, gdyż kwestie te są uregulowane przepisami ustawy o świadczeniach Rodzinnych, 

2.załącznik nr 2 do uchwały: 

– część I wniosek – w tabeli wykreślono dane dot. daty urodzenia, stan cywilny, obywatelstwo. Takie 

dane jak telefon kontaktowy i adres email oznaczono „gwiazdką” zaznaczono jako nieobowiązkowe; 

- część I ust. 2 tabela dane członków rodziny - wykreślono kolumnę „stopień pokrewieństwa”; 

– część II oświadczenia - wykreślono treść ust. 1 „Świadoma/y odpowiedzialności karnej …”;   

– część II oświadczenia ust. 5 - uzupełniono o alternatywny sposób wypłaty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustanowienia „Serockiego bonu 

żłobkowego”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 253/XXV/2020 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o. o. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Służebność zostanie 

ustanowiona na czas nieoznaczony i będzie polegała na prawie wstępu, przechodu i przejazdu, 

swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń sieci gazowej znajdujących się na 

nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności związanych z posadowieniem gazociągu, 

przyłączy gazowych i punktów redukcyjno – pomiarowych, naprawami, remontami, eksploatacją, 

konserwacją, przebudowami, rozbudowami, w tym przyłączaniem kolejnych odbiorców, 

modernizacjami oraz prawie wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. 

celach, z obowiązkiem każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt PSG, oraz 

jej następców prawnych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o. o.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 254/XXV/2020 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi w ciągu drogi krajowej 

nr 62 w miejscowości Wierzbica. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Nadanie nazwy mostowi na 

Narwi w ciągu drogi krajowej nr 62 będzie ważnym elementem uczczenia 100. rocznicy Bitwy 

Warszawskiej 1920 r. Walki na ziemi serockiej są nadal mało znanym epizodem obrony stolicy. 

Umieszczenie tablic z nazwą mostu umożliwi poinformowanie wielu osób przekraczających Narew o 

wydarzeniach sprzed stu lat i zachęci do zapoznania się z tym fragmentem naszej historii. Przede 

wszystkim jednak, poprzez nadanie nazwy, zostaną upamiętnieni bohaterscy polscy żołnierze z VII 

Brygady Rezerwowej, którzy walczyli pod Serockiem w sierpniu 1920 r. 



 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Szymański 

- Marek Biliński 

- Marek Bąbolski 

- Marek Biliński (Ad Vocem) 

- Marek Bąbolski 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi w ciągu drogi krajowej nr 62 w 

miejscowości Wierzbica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 255/XXV/2020 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placowi znajdującemu się w 

miejscowości Dębe. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Na działce, oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka nr 196, położonej w obrębie Dębe, znajduje się plac wiejski, będący 

ogólnodostępnym terenem, użytkowany przez lokalną społeczność do celów rekreacyjnych. 

Witold Zglenicki to polski wynalazca, geolog, hutnik, nafciarz i filantrop, uczeń Dmitrija 

Mendelejewa. Określany mianem „ojca nafty bakijskiej” czy „polskiego Nobla”. Urodził się 6 

stycznia 1850 roku w Starej Wargowie. Pobierał nauki w gimnazjum w Płocku (1859–1866), 

następnie w latach 1866–1870 studiował na Wydziale Matematyczno-Fizycznym Szkoły Głównej 

Warszawskiej (obecnie Uniwersytet Warszawski) i w latach 1870–1875 w Instytucie Górniczym w 

Petersburg. Pośród jego miejsc zamieszkania była również miejscowość Dębe gm. Serock, gdzie 

znajduje się rodzinny majątek wynalazcy. W bieżącym roku mija 170 rocznica jego urodzin. 

Społeczność lokalna pragnie upamiętnić te wydarzenie m.in. poprzez nadanie jego imienia placowi w 

Dębe. Kierownik zgłosił autopoprawkę w dacie w uzasadnieniu.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placowi znajdującemu się w 

miejscowości Dębe. 

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy placowi znajdującemu się w miejscowości 

Dębe.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 256/XXV/2020 

 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Nowa 

Wieś nazwy ul. Czapli. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Wnioskiem z dnia 15.05.2020 

r. współwłaściciel drogi wewnętrznej położonej w obrębie Nowa Wieś, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka nr 960/28, zwrócili się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. Czapli. 

Nazwa ul. Czapli nie występuje na terenie gminy Miasto i Gmina Serock. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Nowa Wieś 

nazwy ul. Czapli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 



Uchwała nr 257/XXV/2020 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Jachranka nazwy ul. Willowa. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Wnioskiem z dnia 04.03.2019 

r. właściciele działek przyległych do drogi wewnętrznej położonej w obrębie Jachranka, oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działki nr 336/1, 336/65 i nr 336/13, zwrócili się z prośbą 

o nadanie jej nazwy ul. Lasek Brzozowy. Organ zwrócił się z pismem do właściciela działek 

drogowych o wyrażenie zgody na nadanie przedmiotowej drodze zaproponowanej nazwy. 

Pismem z dnia 08.06.2020r. właściciel omawianej drogi wystąpił z wnioskiem, aby niniejszej drodze 

nadać nazwę ul. Willowa. Nazwa ul. Willowa nie występuje na terenie gminy Miasto i Gmina Serock. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Jachranka nazwy 

ul. Willowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 258/XXV/2020 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Jachranka nazwy ul. Koniczyny. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Wnioskiem z dnia 25.05.2020 

r. współwłaściciele drogi wewnętrznej położonej w obrębie Jachranka, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki nr 240/15 i nr 240/19, zwrócili się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. Koniczyny. 

Nazwa ul. Koniczyny nie występuje na terenie gminy Miasto i Gmina Serock. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Jachranka nazwy 

ul. Koniczyny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 259/XXV/2020 

 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości 

Jachranka nazwy ul. Zimowa. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Wnioskiem z dnia 26.09.2020 

r. właściciel działki przyległej do drogi, będącej w posiadaniu samoistnym gminy Miasto i Gmina 

Serock, położonej w obrębie Jachranka, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 88, zwrócił 

się z prośbą o nadanie jej nazwy ul. Złota. Ze względu na fakt, iż zaproponowana nazwa już istnieje na 

terenie gminy Miasto i Gmina Serock, zasadne było wybranie innej nazwy. 

Nazwa ul. Zimowa nie występuje na terenie gminy Miasto i Gmina Serock. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania drodze położonej w miejscowości Jachranka nazwy 

ul. Zimowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 260/XXV/2020 

 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 27/17 z obrębu Skubianka, gm. 

Serock. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Do Burmistrza Miasta i 

Gminy Serock wpłynął wniosek właścicieli działki nr 27/17 położonej w obrębie Skubianka, gm. 

Serock, o odpłatne przejęcie na rzecz gminy wyżej wymienionej działki. Działka nr 27/17 wydzielona 

zostały jako poszerzenie, ul. Korzennej, drogi wewnętrznej - działki nr 20, będącej w posiadaniu 

gminy Miasto i Gmina Serock. Przejęcie przedmiotowej działki do zasobu komunalnego, znajduje 

uzasadnienie z uwagi na możliwość samodzielnego zarządzania drogą, która stanowi dojazd do 

kilkunastu nieruchomości budowlanych. W wyniku negocjacji z właścicielami działki ustalono cenę 

gruntu w wysokości 40,00 zł za 1 m 2, tj. kwotę 24.080,00 zł, co odpowiada jej realnej wartości. 

 



Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marek Biliński 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 27/17 z obrębu Skubianka, gm. 

Serock.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 27/17 z obrębu Skubianka, gm. Serock. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 261/XXV/2020 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 32/5 z obrębu Kania Nowa, gm. 

Serock. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Do Burmistrza Miasta i 

Gminy Serock wpłynął wniosek właścicieli działki nr 32/5 o powierzchni 0,0052 ha, położonej w 

obrębie Kania Nowa, gm. Serock o nieodpłatne przejęcie jej na rzecz Miasta i Gminy Serock. 

Przedmiotowa działka, zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego gminy 

Serock - sekcja H - ETAP „A”, położona jest na terenie przeznaczonym pod drogi publiczne, 

oznaczonym na rysunku planu symbolem KDD8 i stanowi poszerzenie drogi gminnej, ul. Spacerowej, 

dlatego też przejęcie przedmiotowej działki do zasobu komunalnego jest uzasadnione i stanowi 

realizację celu publicznego, o którym mowa w art. 6 pkt 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 

gospodarce nieruchomościami. Jednocześnie wskazać należy, że zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt. 2 ustawy o 

samorządzie gminnym, budowa i utrzymywanie dróg gminnych należy do zadań własnych gminy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 



Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 32/5 z obrębu Kania Nowa, gm. Serock.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 262/XXV/2020 

 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 63/1/ z obrębu 08 w Serocku. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. W celu poprawienia 

warunków korzystania z drogi gminnej, ul. Świętej Barbary, podjęto działania zmierzające do 

poszerzenia przedmiotowej drogi. W związku z powyższym, w porozumieniu z właścicielem 

nieruchomości sąsiadującej z drogą, wydzielony został pas gruntu - działka nr 63/1 o powierzchni 

0,0097 ha z przeznaczeniem pod przejście piesze w ciągu przedmiotowej drogi gminnej. Biorąc pod 

uwagę powyższe przejęcie przedmiotowej działki do zasobu komunalnego jest uzasadnione i stanowi 

realizację celu publicznego, o którym mowa w art. 6 pkt 9c ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o 

gospodarce nieruchomościami (Dz.U. z 2020 r. poz. 65 z późn.zm.). Jednocześnie wskazać należy, że 

zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt. 2 ustawy o samorządzie gminnym, budowa i utrzymywanie dróg gminnych 

należy do zadań własnych gminy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Rosiński 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działki nr 63/1/ z obrębu 08 w Serocku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 263/XXV/2020 

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 60/VI/2011 Rady Miejskiej w 

Serocku, z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie uchwalenia aktualizacji Lokalnego Programu 



Rewitalizacji Miasta Serock na lata 2005-2017. 

 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu GP Jakub Szymański. Bieżąca aktualizacja 

Lokalnego Programu Rewitalizacji wprowadza kolejny obszar w gminie Serock, wymagający działań 

rewitalizacyjnych, położony we wsi Wola Kiełpińska, obejmujący teren kościoła rzymsko-

katolickiego. Objęcie obszaru zakresem działań rewitalizacyjnych jest wskazane w związku z potrzebą 

wykonania prac konserwatorskich budynku i otoczenia zabytkowego kościoła. Przewiduje się, że w 

następstwie wykonanych prac, nastąpi nadanie obszarowi nowych funkcji użytkowych wynikających z 

jego wartości kulturowej i historycznej. Działania rewitalizacyjne powinny przyczynić się do wzrostu 

walorów użytkowych obiektu i terenu przyległego, odtworzenia, zabezpieczenia i wyeksponowania 

substancji zabytkowej, a także otwarcia obiektu dla turystyki. Kierownik przedstawił autopoprawki do 

tytułu projektu uchwały oraz daty końcowej programu oraz zmienna się zapis w skład gminy wchodzi 

28 sołectw na zapis 29 miejscowości. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Józef Lutomirski  

- Jakub Szymański 

- Sławomir Osiwała 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 60/VI/2011 Rady Miejskiej w 

Serocku, z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie uchwalenia aktualizacji Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Serock na lata 2005-2017.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Gabriela Książyk, Józef Lutomirski , 

Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, Włodzimierz 

Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

BRAK GŁOSU (1) 

Teresa Krzyczkowska 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 60/VI/2011 Rady Miejskiej w Serocku, 

z dnia 30 marca 2011 roku w sprawie uchwalenia aktualizacji Lokalnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Serock na lata 2005-2017.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 



Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 264/XXV/2020 

 

 

 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Serock do 

Stowarzyszenia Gmin „Metropolia Warszawa”. 

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza Marek Bąbolski. Stowarzyszenie „Metropolia 

Warszawa” zawiązano i działa w celu wspierania idei samorządu terytorialnego, a także ochrony 

wspólnych interesów członków stowarzyszenia. Organizacja skupia obecnie 32 gminy znajdujące się 

na terenie Obszaru Metropolitalnego Warszawy, określanego w ramach podziału statystycznego wg 

europejskiej klasyfikacji NUTS 2 jako „warszawski stołeczny”. Członkami Stowarzyszenia są gminy: 

Błonie, Cegłów, Dębe Wielkie, Góra Kalwaria, Grodzisk Mazowiecki, Halinów, Izabelin, Jadów, 

Józefów, Karczew, Legionowo, Lesznowola, Łomianki, Marki, Miasto Stołeczne Warszawa, 

Michałowice, Milanówek, Mińsk Mazowiecki, Mrozy, Nadarzyn, Nieporęt, Osieck, Piaseczno, 

Piastów, Podkowa Leśna, Radzymin, Stare Babice, Tłuszcz, Wiązowna, Wieliszew, Wołomin, Żabia 

Wola. Burmistrz zgłosił autopoprawkę polegającą na dopisaniu w § 1 słów: z dniem 1 stycznia 2021r. 

Następnie głos zabrał Maciej Fijałkowski Dyrektor Biuro Funduszy Europejskich i Polityki Rozwoju 

w Urzędzie M. St. Warszawy, który odpowiedzialne jest za współpracę metropolitalną. zakresie: 

transport, w szczególności transport publiczny, gospodarka odpadami, wychowanie i oświata, sport i 

rekreacja, programy rozwoju o znaczeniu ponadlokalnym, ochrona zasobów środowiska naturalnego. 

Stowarzyszenie tworzy platformę wymiany doświadczeń między samorządami, pozwalając 

diagnozować wspólne wyzwania wynikające z obecności w bardzo podobnej przestrzeni i wspólne im 

przeciwdziałanie. Stanowi ono zatem istotny element mający szansę ułatwiać wspólną realizację 

przedsięwzięć przekraczających swoim zasięgiem obszar jednej gminy, które pozostają w sferze 

zainteresowania samorządów wobec ich istoty wagi dla społeczności lokalnych. W związku z 

włączeniem Miasta i Gminy Serock do Obszaru Metropolitalnego Warszawy, przed tutejszym 

samorządem otwierają się możliwości korzystania z instrumentów finansowania zewnętrznego 

gminnych przedsięwzięć, w oparciu o fundusze przeznaczone na rozwój obszaru aglomeracyjnego. 

Dlatego też możliwość wspólnego diagnozowania wzajemnych potrzeb między samorządami 

tworzącymi aglomerację warszawską wydaje się dziś jedynym mechanizmem, gwarantującym 

skuteczne korzystanie z planowanych do udostępniania wraz z nadchodzącą perspektywą finansową 

Unii Europejskiej, środków.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Serock do 

Stowarzyszenia Gmin „Metropolia Warszawa”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 



Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Serock do Stowarzyszenia 

Gmin „Metropolia Warszawa”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 265/XXV/2020 

 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zegrze 

oraz ustalenia ich daty. 

 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji wyborczej odpowiedzialnej za 

przeprowadzenie wyborów do Rady Osiedla Zegrze 

Projekty uchwał przedstawił Sekretarz Rafał Karpiński. Zarządza się przeprowadzenie wyborów do 

Rady Osiedla Zegrze, ustalając termin wyborów na dzień20.09.2020r. w godz. 08.00 – 18.00 powołuje 

się Komisję wyborczą odpowiedzialną za prawidłowe przeprowadzenie wyborów do Rady 

Osiedla Zegrze w następującym składzie: 

1. Irena Foryszewska 

2. Bożena Kusiak 

3. Elżbieta Stuglik 

4. Tadeusz Kowalewski 

5. Andrzej Jankowski 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekty 

uchwał zostały rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Zegrze oraz 

ustalenia ich daty- 20.09.2020r. godz. 8-18.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 



Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 266/XXV/2020 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji wyborczej odpowiedzialnej za 

przeprowadzenie wyborów do Rady Osiedla Zegrze.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 267/XXV/2020 

 

 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

zasad i trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów nagród oraz 

wyróżnień za wysokie osiągnięcia w dziedzinie sportu. 

 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania stypendiów oraz ich wysokości oraz określenia szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania nagród oraz wyróżnień za wysokie osiągnięcia w dziedzinie 

kultury. 

 

Projekty uchwał przedstawił Sekretarz Rafał Karpiński. W związku z likwidacją Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Serocku zaktualizowano zapisy odnoszące się m.in. do kryteriów przyznawania 

stypendiów, jak również podmiotów, którym przysługuje prawo zgłaszania wniosków o przyznanie 

stypendium. Ponadto dokonano zmiany treści wniosku o przyznanie stypendium/nagrody/wyróżnienia 

w zakresie dostosowania do obowiązujących przepisów dotyczących ochrony danych osobowych. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekty 

uchwał zostały rozpatrzone i zaopiniowane pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad i 

trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów nagród oraz wyróżnień za 

wysokie osiągnięcia w dziedzinie sportu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 



NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 268/XXV/2020 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania stypendiów oraz ich wysokości oraz określenia szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania nagród oraz wyróżnień za wysokie osiągnięcia w dziedzinie kultury.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 269/XXV/2020 

 

 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność 

Burmistrza Miasta i Gminy Serock. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, 

uznające skargę za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński poinformował, że na posiedzeniu wspólnym Komisji projekt 

uchwały został rozpatrzony i zaopiniowany pozytywnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Serock.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Biliński, Sławomir Czerwiński, Bożena Kalinowska, Teresa Krzyczkowska, Gabriela Książyk, 

Józef Lutomirski , Sławomir Osiwała, Jarosław Krzysztof Pielach, Aneta Rogucka, Mariusz Rosiński, 

Włodzimierz Skośkiewicz, Wiesław Winnicki, Krzysztof Zakolski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Bońkowski, Agnieszka Oktaba 

 

Uchwała nr 270/XXV/2020 

 

 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad na jakich przewodniczącemu 



organu wykonawczego jednostki pomocniczej gminy oraz przewodniczącemu Rady Osiedla 

Zegrze przysługują diety. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

 

28. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

 

29. Sprawy różne. 

 

W punkcie dotyczącym spraw różnych radni zgłosili bieżące problemy, na które uzyskali odpowiedź 

ze strony Burmistrza. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Józef Lutomirski  

- Wiesław Winnicki 

- Teresa Krzyczkowska 

- Sławomir Osiwała 

- Bożena Kalinowska 

- Marek Bąbolski 

- Jakub Szymański 

- Marek Bąbolski 

- Sławomir Osiwała (Ad Vocem) 

- Józef Lutomirski (Ad Vocem) 

- Teresa Krzyczkowska 

- Marek Biliński 

- Marek Bąbolski 

 

 

 

30. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Mariusz Rosiński Stwierdził wyczerpanie porządku obrad, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Serocku. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Serocku 

Mariusz Rosiński 

  

 

Przygotowała: Paulina Kopeć 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


